
U Z A S A D N I E N I E 

 

 Budżet miasta Ciechocinka na 2017 rok został zaplanowany z deficytem 

w wysokości 3.330.000,00 zł. Zgodnie z zapisami uchwały deficyt ma być 

pokryty przychodami z emisji obligacji komunalnych. Ponadto, zaplanowano 

również nową emisję obligacji na wykup obligacji przypadających na 2017 rok 

w wysokości 2.470.000,00 zł. Stąd, w załączniku nr 7 do uchwały budżetowej 

określono przychody z tytułu emisji obligacji komunalnych w wysokości 

5.800.000,00 zł.  

 Stosowna uchwała emisyjna została podjęta przez Radę Miejską w dniu 

29 grudnia 2016 roku. Na podstawie tej uchwały oraz uchwalonego budżetu 

organ wykonawczy wystąpił w dniu 16.10.2017 roku do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku o wydanie opinii w 

sprawie możliwości wykupu nowej emisji obligacji. Regionalna Izba 

Obrachunkowa uchwałą nr 67/K/2017 z dnia 20.10.2017 roku zaopiniowała 

pozytywnie możliwość wykupu wnioskowanej emisji obligacji komunalnych na 

łączną kwotę 5.800.000,00 zł. 

 Kolejnym etapem procedury emisyjnej jest wybór banku, który 

zorganizuje przedmiotową emisję. Wszystkie dotychczasowe emisje 

organizowało PKO BP S.A. w Warszawie. Bank ten z racji obsługi emisji 

dokonuje na bieżąco analizy finansowej i jest dobrze zorientowany w sytuacji 

budżetowej Gminy. Ponieważ współpraca z bankiem w tym obszarze układa się 

w sposób właściwy, podjąłem decyzję o zleceniu kolejnej emisji również PKO 

BP S.A.   

 W celu podpisania umowy na organizację emisji niezbędne są następujące 

dokumenty: 

1) Aktualny plan dochodów budżetu, 

2) Aktualny plan wydatków budżetu, 

3) Aktualna Wieloletnia Prognoza Finansowa, 

4) Opinia RIO. 

Stąd, wnoszę do Wysokiej Rady projekt uchwały zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową Miasta Ciechocinka na lata 2017-2023. Zmiana dotyczy 

wprowadzenia do prognozy aktualnych wielkości w zakresie dochodów i 

wydatków budżetu oraz dostosowania WPF do uchwały emisyjnej. W WPF 

wykup planowanej emisji określony był na lata 2020-2022, natomiast w 

uchwale emisyjnej na lata 2020-2023. 

 Ze względu na zbliżający się koniec roku budżetowego i przekazaniu 

dyspozycji emisji do banku zmiana WPF stała się koniecznością. 

 W świetle przedstawionego uzasadnienia proszę Wysoką Radę o podjęcie 

uchwały w zaproponowanej wersji. 

  


